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HaoIEEE

Vandaag kwam bij het overleg de opdrachtverlening vanuit de ministeries ter sprake en denk goed om nog toe te

lichten waaruit mijn opmerking dat de ministeries voornemens zijn de opdracht te verlenen, is voortgekomen en dat

IenW het nog niet als definitieve opdrachtverlening ziet.

Vanochtend werd ik gebeld door met de vraag over wat hij kon zeggen over de COVID-lucht opdracht op

de bijeenkomst van de Benelux luchtwerkgroep die hij volgende week rect: NEXEZSN enw internationaal

luchtbeleid) had namelijk aangegeven dat EEE het COVID-lucht onderzoek tijdens deze bijeenkomst kon

aankondigen en daarop had [EEE aangegeven dat dit nog niet kon want dat we nog in overleg waren en

dat de TK ook nog niet geinformeerd was, terwijl aan de andere kant weer geluiden hoorde dat we begonnen
waren. Dit gesprek mot SCRE rc EE woensdag gehad dus al na het overleg dat wij met de

ministeries hadden. Hieruit maak ik op dat IenW het nog niet als definitieve opdrachtverlening ziet en ook niet wil

dat er op die manier over gecommuniceerd wordt voordat zij zelf de Kamer geinformeerd hebben.

Vanwege deze opmerking vond ik enige voorzichtigheid wel gepast mede omdat ook in de informatie die tot nu toe

naar de Kamer is gegaan (zie onderaan mail en in de bijlagen) er aangegeven wordt dat ondanks dat het op

hoofdlijnen akkoord is we nog in overleg zijn. Aan de andere kant was ik niet bij het eerste deel van ons overleg
met de ministeries afgelopen dinsdag en weet dan ook niet wat er daar is aangegeven over opdrachtverlening

mijn aanvulling op basis van het gesprek vanochtend met

RRyerecht
was. Ik heb aangegeven dat hij bij

moet zijn met de vraag of en wat hij in het Benelux overleg kan zeggen over het COVID-lucht programma al

verwacht ik dat [EEHat niet zal doen en BF misschien goed als jij zelf contact met opnheemt om af te

stemmen wat er naar buiten gaat.
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ese
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lk vind het van belang dat het eventuele onderzoek naar de relatie tussen luchtverontreiniging en COVID -19 nieuwe kennis oplevert en binnen afzienbare

termijn leidt tot beleidsopties (handelingsperspectief). Daarom heb ik samen met mijn collega’s van LNV en VWS het RIVM verzocht een verkenning uit te

voeren naar de onderzoeksmogelijkheden aangaande de relatie luchtkwaliteit en (de ernst van) COVID-19, waarbij ook is gevraagd naar de relatieve bijdrage
van veehouderij. Het RIVM is gevraagd alle opgedane kennis bij eerdere onderzoeken mee te nemen in deze verkenning en ook de internationale

ontwikkelingen in dit onderzoeksveld mee te nemen. We zijn met het RIVM in gesprek over de onderzoeksmogelijkheden. Nadat de onderzoeksmogelijkheden
in kaart zijn gebracht zullen mijn collega’s van LNV en VWS en ikzelf besluiten of en zo ja, welke onderzoeken we willen uitzetten bij het RIVM. Uw Kamer wordt

hierover geinformeerd in het najaar.
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Onderzoek naar COVID-19, veehouderij en luchtkwaliteit

Samen met de minister van LNV en de staatssecretaris van lenW heb ik het RIVM verzocht een verkenning uit te voeren naar de onderzoeksmogelijkheden

aangaande de relatie luchtkwaliteit, veehouderij en COVID-19. Het RIVM heeft hiervoor een meerjarig onderzoeksvoorstel opgesteld, dat inzicht kan verschaffen

in potentiéle oorzakelijke verbanden tussen luchtkwaliteit (beinvloed voor verschillende bronnen van luchtverontreiniging) en COVID-19. Vanwege de

complexiteit van het vraagstuk heeft het enige tijd geduurd om tot een passend onderzoeksvoorstel te komen. Hierbij informeer ik u, mede namens de minister

van LNV en staatssecretaris van lenW, dat we op hoofdlijnen akkoord zijn met het onderzoeksvoorstel. Momenteel zijn we in overleg met het RIVM over de

invulling van de laatste details. Wij vinden het bijvoorbeeld van belang om een internationale vergelijking op te nemen, om de onderzoeksgroep te completeren
met relevante partijen en de voortgang te monitoren aan de hand van tussenresultaten. De Staatssecretaris van lenW zal u mede namens de ministers van VWS

en LNV binnenkort nader informeren over het definitieve onderzoeksvoorstel en vervolgproces.


